



INFO 082 / 2017

### Reminder regarding art. 8.6 DOC 011/2016

*“Within reasonable limits national federations have the right to add national requirements for the AFIAP and EFIAP distinctions. If the required number of acceptances is reached, the application for the distinction has to be forwarded to FIAP, without any supplementary judging of the works”*

These rules are only valid for **AFIAP and EFIAP**, **not for EFIAP-levels and MFIAP**, so the national federations cannot add national requirements for EFIAP-levels and MFIAP.

Freddy Van Gilbergen

Director of the Distinctions Service.

### Rappel concernant l'art. 8.6 DOC 011/2016

*«Les fédérations nationales ont le droit d'ajouter pour les distinctions AFIAP et EFIAP des exigences nationales dans des limites raisonnables. Si le nombre d'acceptations requises est atteint, la demande de distinction doit être transmise à la FIAP, sans que le candidat doive soumettre ses œuvres à un jugement supplémentaire».*

La règle 8.6 n'est valable **que pour l'AFIAP et l'EFIAP**, **pas pour les niveaux EFIAP et MFIAP**, les fédérations nationales ne peuvent pas ajouter d'exigences nationales pour les niveaux EFIAP et MFIAP.

Freddy Van Gilbergen

Directeur du Service Distinctions.